

Media Release

FOR IMMEDIATE RELEASE

February 23, 2017

Statistics Canada to survey residents of the Town of Caledon.

Statistics Canada will be conducting a telephone survey on behalf of the Town of Caledon from February 27 to March 3, 2017. Statistics Canada interviewers will contact approximately 2,000 randomly selected households by telephone in Caledon.

The purpose of this survey is to gather information from town residents about methods for acquiring commercial goods, cultural activities and municipal information; as well as environmental practices and tourism. This information will help the Town of Caledon better understand the needs of its residents.

The survey is conducted under the authority of the Statistics Act, which ensures the confidentiality of all information collected. The Town will receive only information that does not identify individual persons or households contacted by the survey.

While participation in the survey is voluntary, it is important that all selected participants take part to ensure the information accurately reflects the profile of residents in the Town of Caledon.

Interviewers will identify themselves as being employees of Statistics Canada upon calling. Respondents can also contact the number below to verify that Statistics Canada is conducting this survey.

For further information on the survey, please contact Michel-Eric Velleman at 1-855-634-2360 until March 3 at our Statistics Canada office in Ottawa.

- 30 -

Media Contact:

Corporate Communications

905.584.2272

communications@caledon.ca



TOWN HALL, 6311 OLD CHURCH ROAD, CALEDON, ON, L7C 1J6

T. 905.584.2272 | 1.888.225.3366 | F. 905.584.4325 | www.caledon.ca

Statistique Canada mènera une enquête auprès des résidents de Barrie

Statistique Canada mènera une enquête téléphonique pour le compte de la Ville de Caledon du 27 février au 3 mars 2017. Les intervieweurs de Statistique Canada communiqueront par téléphone avec environ 2 000 ménages sélectionnés au hasard dans la ville de Caledon.

L'objectif de l'enquête est de recueillir des renseignements des résidents de la ville sur les méthodes d'acquisition de biens commerciaux, d'activités culturelles et des informations publiées par la Ville, ainsi que sur les pratiques environnementales et le tourisme à Caledon.

Les résultats de l'enquête aideront la Ville à mieux comprendre les besoins de ses résidents.

L'enquête est réalisée en vertu de la Loi sur la statistique, qui garantit la confidentialité de tous les renseignements recueillis. Aucune réponse individuelle et aucun renseignement permettant d'identifier les répondants ne seront partagés avec la Ville de Caledon.

Bien que la participation à l'enquête soit volontaire, il est important que toutes les personnes sélectionnées y participent afin que l'information recueillie représente fidèlement le profil des résidents de la communauté.

Lors de leur appel, les intervieweurs se présenteront comme étant des employés de Statistique Canada. Les répondants peuvent également composer le numéro ci-dessous pour s'assurer que Statistique Canada mène bel et bien cette enquête.

Pour obtenir plus de renseignements sur l'enquête, veuillez communiquer avec Michel-Eric Velleman, du bureau de Statistique Canada à Ottawa, en composant le 1-855-634-2360 d'ici le 3 mars.

- 30 -

Media Contact:

Corporate Communications

905.584.2272

communications@caledon.ca



TOWN HALL, 6311 OLD CHURCH ROAD, CALEDON, ON, L7C 1J6

T. 905.584.2272 | 1.888.225.3366 | F. 905.584.4325 | www.caledon.ca